
Proposta de Manifest 

Consell d’Infants de Mataró 2019-2020 

Al Consell d’Infants de Mataró 2019-2020, vam  escollir aquest curs treballar el tema del Medi 
Ambient. Hem fet algunes sessions on hem après què és el canvi climàtic, què el provoca i 
quins canvis estem vivint ja a la ciutat i al Maresme.  

A més, hem fet un petit diagnòstic amb les escoles i les nostres famílies sobre allò que més 
preocupa d’aquests tema i hem recollit algunes propostes per a millorar el medi ambient que 
citem a continuació i que voldríem que des de l’Ajuntament es tinguessin en compte:  

- Fer basses artificials per als amfibis: els amfibis són importants en l’equilibri natural, 
sense ells, plagues d’animals poden complicar la nostra vida però estant desapareixent. 
Volem que se’ls hi faci un espai de nou. 

- Fer una campanya per a reduir els plàstics als comerços: hem observat que els productes 
dels comerços utilitzen massa plàstic en els seus embalatges. 

- Proposem que es faci un vídeo de sensibilització sobre reciclatge: pensem que cal 
explicar millor com reciclar i com reduir deixalles 

- Creiem que cal augmentar el transport públic (i freqüència): Necessitem que el 
transports públic sigui la primera opció per el desplaçament dins la ciutat.  

- S’hauria d’intentar potenciar l’ús de vehicles menys contaminants (com les bicicletes 
amb carrils bici i servei municipal de lloguer de bicicletes, els cotxes elèctrics per hores, 
autobusos elèctrics o línies de tramvia)  

- Pensem que calen més  brosses de materials sostenibles (no plàstic): les noves brosses 
de Mataró són de plàstic i no ens ha semblat bé.  

- Proposem posar xarxes a les rieres o un sistema perquè no arribi la brossa al mar: arriba 
massa porqueria al mar, l’any passat vàrem treure molta porqueria de la riera.  

- Crear un centre de recuperació d’animals: Al Maresme també hi ha animals en perill 
d’extinció que hem de cuidar. 

- Crear espais sense fums: Hi ha ciutats que no permeten que els cotxes circulin per certes 
zones, voldríem que a Mataró fos igual.  

 

Ens hagués agradat poder presentar-vos aquest document en la sessió de cloenda però aquest 
any no serà possible per la situació excepcional que estem vivint. Els Infants de Mataró pensem 
que encara som a temps de salvar el planeta Terra però hem de fer grans esforços per a cuidar-
lo i demanem a l’Ajuntament de Mataró unir-se a nosaltres, considerant les propostes que fem 
en aquest document. A més a més, us demanem que ens feu un retorn de les propostes que us 
semblen més adequades i que tindreu en compte. Com que molts de nosaltres ja no hi serem el 
curs vinent perquè iniciem una nova etapa a l’institut us agrairíem que ens féssiu retorn a través 
de la Secretària del Consell d’Infants, amb un escrit.  

En aquesta situació de confinament pel coronavirus estem aprenent moltes coses, una d’elles 
és que hi ha canvis que no costen tant de fer. Comencem! 

 

A Mataró......... de ........ de 2020 


